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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 26. dubna 2024 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Bc. Skružná Andrea, Vacková Alena, Ing. Hajná Eva, Motl Jiří, 
Mgr. Panaš Petr, Ing. Šenfeldr Tomáš, Ing. Červený Richard 
Nepřítomni:, Tomášek René, Bc. Čechová Martina, Ing. Feiklová Lenka 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno jednatelkou a předsedou Sdružení na den 26. 4. 2024 od 8,30 hod. Program 
jednání dle zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Příprava členské schůze 
3/ Informace k VŘ na sběr, svoz a likvidaci NO z členských obcí 
4/ Informace Ernst a Young, s.r.o. 
5/ Informace – zpracovatelé studie proveditelnosti – projekt gasifikace 
6/ Informace – odklon odpadů z regionu 
7/ Informace z provozu 
8/ Hospodaření za leden – březen 2024 
9/ Různé, diskuze, závěr 
 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu. S programem jednání byl vysloven souhlas členů 
rady „SONO“: 
Souhlas:  8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Následně byla provedena kontrola usnesení rady z 21.3.2024:  
- projednáno a schváleno bylo   

o hospodaření za rok 2023 – závěrečný účet včetně zprávy auditora 
o účetní závěrka za rok 2023 
o vyhlášení výběrového řízení na sběr, svoz a likvidaci KO podle podmínek zápisu 
o info o dokumentu Studie proveditelnosti k projektu gasifikace  
o uzavření smlouvy s auditorem na rok 2024 

 
Přijato usnesení č.10/64/2024: 
Rada „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Změna hlasovacího kvora: přítomno 7 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2/ Příprava členské schůze 
 
Ing. Petr Medáček uvedl, že původně plánovaný termín členské schůze musel být přesunut z důvodu obsazenosti 
KC Lovoš a i tak bylo velmi těžké najít vhodný termín. Z nabízených volných termínů byla zvolena středa dne  
15. května 2024. Pozvánky s návrhem závěrečného účtu budou zaslány do datové schránky se žádostí o zveřejnění 
na úředních deskách členských obcí. Do programu kromě běžné ekonomické agendy byla zahrnuty body – 
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informace o zahájení prací na studii proveditelnosti k projektu gasifikace, informace o výběrovém řízení na svoz 
DNO a informace o vývozu „nadlimitních“ tun z okresu. 
 
Souhlas: 7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.10/65/2024:: 
Rada sdružení schvaluje návrh pozvánky s programem jednání členské schůze a formu zaslání – do datové 
schvánky. 
 
3/ Informace k VŘ na sběr, svoz a likvidaci NO z členských obcí 
 
Předsedající Ing. Petr Medáček předal slovo pí. Zubákové a požádal ji, aby seznámila radu s informacemi 
k výběrovému řízení.  
Pí. Zubáková sdělila, že výběrové řízení proběhlo formou poptávkového řízení na období květen až prosinec 2024, 
poptávka byla zaslána 4 firmám. Dne 10.4. 2024 uběhla lhůta pro podání nabídek – z protokolu o otevírání 
nabídek vyplývá, že se o veřejnou zakázku uchází pouze jedna společnost a to FCC BEC s.r.o. – výše nabídkové 
ceny za dopravu za dobu trvání smlouvy byla 386.812,80 Kč, výše nabídkové ceny za konkrétní druhy odpadu byla 
uvedena v přiložené tabulce. 
Důležité změny: 

- vývoz pouze ze „střediskové“ obce, místní části nebudou sváženy 
- množství odpadu bude na všech stanovištích i sběrných dvorech váženo, zástupce obce potvrdí podpisem 

správnost zapsaných a zvážených údajů  
- sdružení hradí svoz DNO do výše členského příspěvku každé jednotlivé obce za rok 2024, přesahující 

množství odpadu bude přefakturováno 
- pro sběrné dvory platí stejná pravidla jako doposud – vývoz odpadu si sjednávají přímo se zhotovitelem 

služby 
 

Souhlas:  7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.10/66/2024 
Rada SONO bere na vědomí výsledek výběrového řízení na sběr, svoz a likvidaci nebezpečných odpadů 
z členských obcí a pověřuje statutárního zástupce SONO k podpisu smlouvy. Dále rada doporučuje 
s harmonogramem svozů DNO zaslat dopis, ve kterém budou vysvětleny podrobnosti. 
 
Ad 4/ Informace Ernst a Young, s.r.o. 
 
Ing. Medáček seznámil radu s reportem podpořených projektů z Inovačního fondu, které pro sdružení zpracovala 
společnost Ernst a Young, s.r.o.  Tato zpráva slouží pro interní potřeby svazku a informace zde uvedené vychází 
z veřejných informací a situace známé k datu zpracování reportu, tj. k 12.3.2024. Následující stránky zpráva 
popisuje konkrétní podpořené projekty, jsou uspořádány tak, aby co nejvíce odpovídaly našemu plánovanému 
záměru – všechny zde uvedené projekty jsou již ve fázi realizace. Nejedná se o všechny plánované projekty 
v Evropě, ty které jsou financovány z jiných zdrojů zde nejsou uvedeny – budou doplněny ve studii 
proveditelnosti. 
 

Souhlas:  7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.10/67/2024 
Rada SONO bere na vědomí informace o reportu podpořených projektů v oblasti chemické recyklace, kterou 
zpracovala společnost Ernst&Young, s.r.o. 
 
Změna hlasovacího kvora: přítomno 6 
 

Ad 5/ Informace – zpracovatelé studie proveditelnosti – projekt gasifikace 
Ing. Medáček informoval členy rady o včerejší schůzce pracovní skupiny se zpracovatelem studie proveditelnosti.  
 
 



3 
 

 
Diskuze byla zajímavá, podařilo se vysvětlit a zodpovědět některé dotazy, vše se vyřešit nepodařilo, další schůzka 
bude ještě nutná. 
 
Souhlas:  6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.10/68/2024:: 
Rada sdružení bere na vědomí informace od zpracovatele Studie proveditelnosti. 
 
Ad 6/ Informace – odklon odpadů z regionu 
 
Ing. Medáček uvedl, že se jedná o tuny, které jsou nad LIMIT výpočtu dle zákona o odpadech a za skládkování by 
města platila základní poplatek (bez „slevy“). Se zástupci svozové firmy proběhla schůzka ohledně vyvážení 
odpadu z regionu okresu Litoměřice ve prospěch spalovny v Malešicích. Zástupci FCC BEC, s.r.o. uvedli, že 
ekonomické náklady na svoz odpadu nutí radnice k hledání úspor, impuls k tomuto jednání však nepochází 
z členských obcí, ale z měst mimo region. Protože jim bylo ve spalovně přislíbeno celkově 4 – 5 tisíc tun 
komunálního odpadu, byla s nabídkou odklonu komunálního odpadu ze skládky SONO, oslovena i naše ORP 
města. Rozdíl mezi poplatkem se slevou 500,-Kč/t a cenou bez slevy 1.250,-Kč/t je jistě značný – 750,-Kč a pěkně 
to zní. Potíž však je v tom, že ne všechny tyto prostředky obce a města od svozce obdrží, protože se odpad musí 
do Prahy odvézt a uhradit cena ve spalovně. Na nabídku dosud přistoupilo město Lovosice a Roudnice nad Labem. 
Tato skutečnost bude mít bezprostřední dopad do výše kalkulovaných nákladů na jednotku komunálního odpadu 
pro rok 2024, a stejně tak budeme muset kalkulovat méně odpadu pro příští rok. Je tedy zřejmé, že bude muset 
dojít ke zdražení za skládkování + další navýšení poplatku o 250,-Kč/t.       
 
Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.10/69/2024: 
Rada SONO bere na vědomí, že proces odklonu nadlimitních tun ze spádového území skládky Želechovice 
existuje. V příštím roce se bude muset tato skutečnost promítnout do kalkulací, tedy ceny za skládkování 
odpadu neboť poplatek pro příští rok opět vzroste o 250,-Kč a snaha o odlkon nadlimitních tun bude ještě 
význanější. 
 
Ad 7/ Zprávy z provozu s.r.o. 
 
p. Krycner uved, že krajský úřad oznámil rozdělení balíku projednávání nových provozní řádů, dosud 
neschválených. Ke každému projednanému provoznímu řádu bude vydáno samostatné rohodnutí, aby se celý 
proces urychlil. Dává nám to naději, že by provozní řád na drcení dřeva mohl být konečně schválen a mohlo by se 
začít s příjmem odpadu. Je však nezbytné, aby na obcích byl tento dřevěný odpad vyčleněn z velkoobjemného 
odpadu – dojde tak k úspoře pro obce (nebude se platit poplatek za skládkování, letos 1.250,-), ale hlavně dřevo má být 
dle zákona na obcích z objemného odpadu vytříděno. Bude potřeba zpracovat kalkulace a systém svozu odpadu 
z malých obcí, sběrné dvory provozuje většinově FCC BEC, s.r.o. a tak není zcela jisté, že dřevěný odpad právě 
z těchto sběrných dvorů zamíří k nám. 
Plocha na manipulaci s tímto odpadem je již vyasfaltována, v květnu se budou dodělávat ještě menší, zbytkové 
plochy.  
 
Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.10/70/2024: 
Rada SONO bere provozní informace s.r.o. na vědomí. 
 
Ad 8/ Hospodaření za období leden až březen 2024 
 
Pí. Zubáková v krátkosti shrnula údaje za hospodaření sdružení za I. čtvrtletí 2024. Celkové příjmy ve výši 
174.763,29 Kč jsou tvořeny zejména úroky (147.761,29 Kč), celkové výdaje dosáhly částky 553.829,25Kč, z toho 
446.115,18 byly investiční výdaje za již zmíněné asfaltování plochy pro příjem dřeva a částečná úhrada za 
zpracování studie proveditelnosti. Ostatní běžné výdaje za daňové poradenství, auditora, vedení UCT, srážkovou 
daň z přijatých úroků jsou doplněny výdaji za zpracování zadávací dokumentace a administraci VŘ na svoz DNO. 
Financováním je částka 379.065,96 Kč – převaha výdajů nad příjmy. 
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Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
 
 
Usnesení č.10/71/2024: 
Rada SONO bere na vědomí informace o hospodaření sdružení za období leden až březen 2024. 
 
Ad 9) Různé 
 
a) Předsedající předložil radě informaci o rezignaci předsedkyně kontrolního výboru Ing. Dany Stránské ze 
zdravotních důvodů. Členskou schůzi byla jako náhradník kontrolního výboru zvolena starostka obce Chodouny, 
která by měla uvolněné místo obsadit. Předseda SONO dále navrhnul, aby předseda KV, stejně jako předseda FV, 
byl zván do jednání rady. 
Souhlas:  6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č. 10/72/2024 
Rada „SONO“ bere na vědomí rezignaci předsedkyně kontrolního výboru Ing. Dany Stránské ze zdravotních 
důvodů. Počet členů výboru bude doplněn zvoleným náhradníkem na jarní členské schůzi SONO v roce 2023.  

b) Na základě oznámení KÚÚK ze dne 22.4.2024, které vyplývá z aktualizace zákona o obcích, je svazek obcí 
povinen nejpozději do 31.12.2025 podat krajskému úřadu návrh na zápis obcí, které jsou ke dni podání návrhu 
členy svazku obcí společně s údajem o dni vzniku členství. 
 
 
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu 
do programu jednání, a proto zasedání v 10,30 hodin ukončil.  

Předsedající: 
Ing. Petr Medáček 
 
 
V Želechovicích dne 26. dubna 2024    
Zapsala: V. Zubáková    
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